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Vrtec v Podpeči postavljen
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Županova beseda
Spoštovane občanke in občani!

Dopusti in počitnice so za nami in v prvi 
popočitniški številki Barjanskega lista vam 
bomo poskušali predstaviti naše aktivnosti 
v poletnih mesecih. Naj povem, da je bilo za 
občinsko upravo to zelo intenzivno obdobje, 
saj smo imeli ali še imamo odprtih vrsto inves-
ticij. Vendar postopoma zaključujemo drugo 
za drugo. Seveda pa se ob tem stalno odpi-
rajo tudi nove. Le nekatere od njih bom v tem 
uvodniku tudi predstavil, več o vseh ostalih pa 
boste izvedeli v drugih prispevkih.

Gotovo je prav, da najprej omenim dogodek, ki je bil tudi v slov-
enskih medijih najbolj izpostavljen. Gre za odprtje vrtca v Podpeči. To 
samo po sebi ne bi bilo nič posebnega, saj so vrtce s petimi oddelki 
odpirali tudi že drugod. Posebnost našega je, da je to prvi vrtec v Slo-
veniji, zgrajen iz modularnih enot. V tujini je to že uveljavljena praksa, 
pri nas pa smo se v sodelovanju s podjetjem Trimo iz Trebnjega tega 
lotili prvi. In če povem, da smo z gradbenimi deli začeli po prvomajskih 
praznikih in da je cena na kvadratni meter površine blizu 900 EUR, je 
jasno čemu takšna odločitev.

Seveda je za občino prav tako pomembna pridobitev tudi vrtec 
na Rakitni, ki smo ga odprli le dan pozneje. Ta bo s svojima dvema 
oddelkoma omogočil otrokom Rakiške planote predšolsko vzgojo v 
domačem okolju, kraju pa dolgoročno stabilnost in razvoj.

Prav tako smo začeli tudi z deli na Osnovni šoli na Brezovici. V tem 
času potekajo v glavnem rušitvena in pripravljalna dela, kaj kmalu pa 
bo moč videti tudi zametke bodoče novogradnje. Otroci nižjih raz-
redov bodo v tem obdobju pouk obiskovali na različnih lokacijah v 
občini. Za razumevanje, ki ste ga ob tem izkazali, se najlepše zahvalju-
jem v prvi vrsti staršem, organizacijam in društvom, ki ste svoje pros-
tore nesebično in brez pomislekov odstopili za izvedbo pouka.

V teku je tudi vrsta infrastrukturnih projektov. Seveda ne gre brez 
omembe največjega, to je rekonstrukcija Podpeške ceste. Verjetno ste 
opazili, da tudi ta že počasi dobiva svojo novo obliko. V njej so vgra-
jene tri vrste kanalizacij, plinovod, nov vodovod, javna razsvetljava in 
prosti vodi za potencialne potrebe telekomunikacijskih operaterjev. V 
kratkem bomo priča tudi prvim metrom asfalta. Zavedam se, da pred-
vsem tisti, ki živite neposredno ob cesti in tudi tisti, ki jo dnevno up-
orabljate, preživljate zelo težko obdobje. Zavedam se tudi, da resnično 
potrpežljivo čakate v kolonah, vendar lahko rečem, da izvajalci in stro-
kovna ekipa delajo po najboljših močeh. Projekt je, v kombinaciji z bar-
janskimi tlemi, res zelo zahteven. Vendar pa smo morali ugrizniti tudi v 
to jabolko. Zdaj je najhuje že za nami.

Dobili smo tudi nov most in avtobusno postajališče ob podružnični 
šoli na Jezeru. H koncu gredo dela pri vključitvi vodne vrtine v Vnanjih 
Goricah, končujemo parkirišče ob osnovni šoli v Preserju in po cesti do 
šole gradimo pločnik, urejamo avtobusno obračališče na Rakitni in še 
bi lahko naštevali.

Za konec pa še dve novici, ki sicer nista investiciji, pa smo ju bili 
kljub temu zelo veseli in pomenita za našo občino pomembna koraka 
v njenem razvoju. 

Po dolgih letih želja in pričakovanj bo v ponedeljek, 31. avgusta, 
preko Črne vasi v Podpeč in Jezero prvič pripeljal avtobus mestnega 
prometa št. 19b. Vem, kakšen pomen ima linija 6b in prepričan sem, 
da bo tudi 19b med občani dobro sprejeta in kar je najpomembenje, 
tudi zasedena.

 Druga prijetna novica pa prihaja z Ministrstva za delo, družino 
in socialne zadeve. Le - to nam je namreč z razpisom dodelilo koncesijo 
za institucionalno oskrbo starejših občanov, kar v praksi pomeni zele-
no luč za začetek gradnje doma za ostarele in oskrbovanih stanovanj v 
Notranjih Goricah, ki je predvidena že prihodnjo pomlad.

Metod Ropret, 
župan

�

Iz občinske hiše
Z novima vrtcema prostora za 100 otrok več

Občina Brezovica je konec avgusta naredila velik korak v zagotav-
ljanju kapacitet otroškega varstva, saj je v Podpeči in na Rakitni odprla 
kar sedem novih oddelkov.

Nov modularni vrtec v Podpeči je slovesno odprtje doživel v četrtek, 
20. avgusta, slavnostni trak pa so prerezali župan Občine Brezovica 
Metod Ropret, ravnateljica Vrtcev Brezovica Alja Kuk in glavna direk-
torica izvajalca del Trima Trebnje Tatjana Fink.

Ker je podpeški vrtec iz modularnih enot prvi tovrstni vrtec v 
Sloveniji, so si novo pridobitev ogledali tudi župani sosednjih občin 
in predstavniki drugih medijev. Tovrstni vrtci so uveljavljena praksa 
reševanja prostorskih stisk v tujini, postavil pa ga je Trimo Trebnje. In-
vesticija je vredna nekaj več kot 370.000 EUR.

»Za novi vrtec smo se odločili, da bi omilili stisko staršev zaradi po-
manjkanja prostih mest. Montaža modularnih enot nas je presenetila 
tako s hitrostjo postavitve kakor s cenovno primernostjo investicije,« je 
dejal župan Metod Ropret.

Modularni vrtci pa imajo še druge prednosti. Poleg tega, da so izo-
lacijsko in tudi sicer popolnoma primerljivi z »grajenimi« vrtci, je take 
vrtce enostavno prestaviti ali jih dograditi. Tako lahko občine v prim-
eru zmanjšanja števila otrok, vrtec enostavno spremenijo v mladinski 
center, dnevni center za oskrbo starejših občanov in podobno.

Na govorniški oder je stopila tudi direktorica izvajalca del Trima 

Trebnje Tatjana Fink in se zahvalila vsem, ki so se odločili za v Sloveniji 
pionirski projekt vrtca iz modularnih enot. »Upamo, da bo podpeški 
vrtec dober primer izdelave objekta za potrebe vrtca v kratkem roku in 
poceni.« Povedala je tudi, da so med gradnjo podpisali še tri nove po-
godbe za tri nove vrtce. Izpostavila je še, da je Trimo Trebnje podobne 
vrtce zgradil že po številnih evropskih mestih, med drugim v Oslu, Bol-
zanu in na Dunaju. 

O občutkih ob odprtju pa je spregovorila tudi ravnateljica 
brezoviških vrtcev Alja Kuk: »Za nas ta pridobitev pomeni ogromno. S 
1. septembrom bomo tako lahko v vrtce sprejeli skoraj 100 otrok več, 
kot bi jih sicer.« 

V petek, 21. avgusta, pa je bila slovesno odprta še enota vrtca na 
Rakitni. Z novim prizidkom je vrtec dobil dva nova oddelka in bo tako 
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sprejel 21 otrok več kot sicer. Slavnostni trak sta na prireditvi prerezala 
župan Metod Ropret in ravnateljica vrtcev Alja Kuk. Za kulturni pro-
gram so poskrbeli malčki iz rakiškega vrtca in domači moški pevski 
zbor Fantje na vasi.

Župan je v svojem govoru povedal, da so bile najpogostejše be-
sede krajanov Rakitne v zadnjih letih, da »so tukaj pozabljeni od vseh«. 
»Najlepši dokaz, da z razvojem Rakitne mislimo resno, je gotovo vrtec, 
ki ga odpiramo danes,« je povedal Ropret. Pred začetkom gradnje je 
bilo sicer kar nekaj dvomov, ali je to ob prostorski stiski, ki vlada v 
dolini, res potrebno. Vendar pa sta občinski svet in uprava vztrajala pri 
odločitvi, da rakiških otrok ne bodo več vzgajali v starih in neprimernih 
prostorih. Hkrati pa so sprejeli tudi odločitev, da bodo otroci iz tega 
območja obvezno obiskovali ta vrtec, saj je prav, da otroci odraščajo v 
domačem okolju, investicija pa je tako tudi ekonomsko upravičena.

Vrednost investicije je okrog 700 tisoč evrov, z novim objektom pa 
so pridobili 600 kvadratnih metrov površin za potrebe vrtca in še 400 
kvadratnih metrov velik prostor nad vrtcem, ki bo v prihodnje služil 
potrebam ožje lokalne skupnosti. 

Kaj novi vrtec pomeni za lokalno skupnost, nam je povedal 
predsednik krajevne skupnosti Rakitna Franc Šoba: »Odprtje prizidka 
je ena od prvih in tudi glavnih infrastrukturnih investicij v našem kraju. 
Po dogovorih z občino in uskladitvami vseh aktivnosti, nam je po 15 
letih končno uspelo, da smo odprli vrtec in pridobili dva oddelka za 
naše malčke. Vrtec bo pripomogel k temu, da bodo lahko vsi rakiški 
otroci vrtec obiskovali v domačem kraju.«  

Letos bo tako brezoviške vrtce obiskovalo več otrok in v njih prineslo 
še več smeha in radosti. Otroški smeh pa je nekaj najlepšega, kajne?

Orion

Prihaja avtobus št. 19 
S 1. septembrom bo v Občino Brezovica začel voziti avtobus številka 

19, z oznako 19B. O novi liniji bomo podrobneje poročali v prihodnji 
številki Barjanskega lista, objavljamo pa vozni red.
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Barje - Jezero

ozna uje odhod iz Toma evega, kateri je primeren za prestopanje na linijo 19B,

Vozni red linij št.: Toma evo - Barje

Odhodi avtobusov z BARJA:

Odhodi avtobusov iz TOMA EVEGA:

Nedeljski - velja tudi ob praznikih

VOZNI RED VELJA OD: 01.09.2009

Odhodi avtobusov z BARJA:

Odhodi avtobusov iz TOMA EVEGA:

OPOMBI:

pomeni odhod s kon ne postaje v garažo na Celovški cesti.

ob sobotah, nedeljah in praznikih linija 19B ne obratuje.

na Barju in nadaljevanje potovanja proti Jezeru.

Delavniški
Odhodi avtobusov z BARJA:

Odhodi avtobusov iz TOMA EVEGA:

Sobotni

Odhodi avtobusov iz JEZERA:

Odhodi avtobusov iz BARJA za smer Jezero:

Občina se loteva najdražjega projekta v svoji 
zgodovini

Župan Metod Ropret je sredi julija z izvajalcem GP Grosuplje pod-
pisal 3 milijone EUR vredno gradbeno pogodbo, ki predvideva porušitev 
starega dela trakta brezoviške osnovne šole in gradnjo novega. Gre za 
najdražji projekt, ki se ga je občina lotila v vsem svojem obstoju. 

»Podpisa sem iz-
redno vesel. Uspešno 
smo zaključili pripravo 
zahtevne dokument-
acije in razpisa, s pod-
pisom pa smo storili 
še zadnji korak k lepi in 
sodobni šoli,« je pose-
bej za Barjanski list 
povedal župan Ropret. 
Povečanje prostorskih 
kapacitet je bila huda nuja, zato so se na občini odločili, da bodo 
projekt v dveh proračunskih letih stroškovno pokrili kar sami. Prijava 
na državne razpise za sofinanciranje bi namreč vzela preveč časa, za 
nameček pa sodi občina med bolj razvite lokalne skupnosti v državi, 
zato verjetno ne bi bila deležna finančne podpore. Kot je dejal župan, 
računajo edinole na sredstva šolskega ministrstva iz naslova sofinan-
ciranja gradnje nizkoenergijskih javnih zgradb.

Pogodba vključuje podiranje starega trakta in gradnjo novega, 
s čimer bo šola dobila dovolj razredov za razredno stopnjo. »Poleg 
tega bomo pridobili novo knjižnico, novo računalniško učilnico in 
prostore, ki bodo namenjeni manjšim skupinam za izvajanje diferen-
ciacije. V novem traktu bo tudi več poslovnih prostorov, garderob in 
večnamenska dvorana,« je o novih pridobitvah povedala ravnateljica 
Milena Černigoj. Reševanje dosedanje prostorske stiske je zahtevalo ve-
liko organizacijskih sposobnosti, saj so morali kombinirati pouk na vse 
mogoče načine. »Več razredov je istočasno imelo v telovadnici športno 
vzgojo, za potrebe pouka pa smo izkoriščali tudi avlo in knjižnico,« je še 
pojasnila Černigojeva in dodala: »Novih prostorov se zato zelo veselim, 
kajti prostorska stiska vpliva na razpoloženje nas vseh, tako otrok kot 
delavcev, zato mislim, da bomo s tem kar največ pridobili.«

Zaradi večje prometne varnosti bo imelo gradbišče lastno dovozno 
pot, ki bo potekala približno sto metrov južneje od obstoječe poti, 
in bo namenjena izključno gradbeni mehanizaciji oziroma potrebam 
gradbišča. 

V nove prostore naj bi učenci sedli prihodnje leto.

Gašper Tominc

Brezplačne vstopnice za Styrassic park
Občina Brezovica v sodelova-

nju s Styrassic parkom iz Bad Glei-
chenberga v Avstriji nudi otrokom 
brezplačne vstopnice za obisk 
parka. Vstopnice dobite v času 
uradnih ur na občini. Pomembno 
je le, da je internetna otroška vs-
topnica za prosti vstop na hrbtni 
strani požigosana z žigom občine, 
saj le tako postane veljavna. 

Vstopnice veljajo za otroke od 
2 do 14 let.

Občina Brezovica

http://www.lpp.si
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JAVNI RAZPISI 2009

Občina Brezovica sofinancira v letu 2009 društva in ostale orga-
nizacije, ki so se prijavila na  šest javnih razpisov:

1. Sofinanciranje dejavnosti društev upokojencev v občini Brezovica 
v letu 2009

DRUŠTVA  ZNESEK (EUR)
Društvo upokojencev Notranje Gorice-Plešivica  1.343,81
Društvo upokojencev  Brezovica  1.324,29
Društvo upokojencev Tulipan Vnanje Gorice  1.291,75
Društvo upokojencev  Podpeč-Preserje  1.841,64
Društvo upokojencev  Rakitna  878,52
SKUPAJ 6.680,00

2. Sofinanciranje mladinskih programov in projektov v občini Brezovi-
ca v letu 2009

DRUŠTVA  ZNESEK (EUR)
Zveza slovenskih katoliških skavtinj in skavtov 3.680,00
Občinsko društvo podeželske mladine Brezovica 1.581,14
Pantera  419,77
Mladinski klub Berda  1.679,09
SKUPAJ 7.360,00

3. Sofinanciranje programov na področju turizma v občini Brezovica 
v letu 2009

DRUŠTVA  ZNESEK (EUR)
ŠKTD Lokvanj 2.375,69
Društvo žena in deklet Krim 654,31
SKUPAJ 3.030,00

4. Sofinanciranje ljubiteljskih kulturnih dejavnosti za leto 2009

KULTURNA DRUŠTVA   ZNESEK (EUR)
Kulturno društvo Breza 5.874,88
Kulturno društvo Rakitna 3.427,02
Kulturno društvo folklorna skupina
Rožmarin Vnanje Gorice 7.066,89
Kulturno umetniško društvo Podpeč 3.937,87
Kulturno društvo Janez Jalen 5.917,46
Kulturno umetniško društvo Brezovica 3.661,16
Kulturno umetniško društvo Cantus 1.766,72
SKUPAJ 31.652,00

5. Sofinanciranje programov humanitarnih in invalidskih organizacij 
za leto 2009

HUMANITARNE IN INVALIDSKE ORGANIZACIJE ZNESEK (EUR)
Župnijska karitas Notranje Gorice 609,95
Župnijska karitas Brezovica 609,95
Župnijska karitas Preserje 577,85
Združenje multiple skleroze Slovenije 192,62
Medobčinsko društvo slepih in slabovidnih 256,82
Društvo paraplegikov ljubljanske pokrajine 256,82
Društvo distrofikov Slovenije 192,62
Društvo gluhih in naglušnih Ljubljana 192,62
Ljubljansko društvo za boj proti raku 224,72
Društvo revmatikov Slovenije 224,72
Ustanova Mali vitez Ljubljana,
fundacija za pomoč mladim ozdravljenim od raka 224,72
Tačke pomagačke 192,62
SKUPAJ 3.756,00

6. Sofinanciranje programov športa za leto 2009 v občini Brezovica

DRUŠTVA IN ORGANIZACIJE ZNESEK (EUR)
BŠD Radna  444,20
Društvo upokojencev Podpeč-Preserje  224,41
Društvo upokojencev Tulipan Vnanje Gorice 285,58
Karate klub Brezovica  736,98
Namizno teniški klub Preserje  16.017,31
Osnovna šola Brezovica pri Ljubljani 5.374,94
Osnovna šola Preserje  4.632,09
Planinsko društvo Podpeč-Preserje 6.370,32
Šahovsko društvo Podpeč 1.846,51
Športno društvo Jama 1.341,79
Športno društvo Sokol Bežigrad 269,52
Šolsko športno društvo Preserje 2.521,89
Športno društvo B.V.G. Gulč 8.868,31
Športno društvo Brezovica 15.325,16
Športno društvo Orion 2.046,77
Športno društvo Podpeč-Preserje 1.510,87
Športno društvo Rakitna 993,23
Športno društvo Špela Brezovica  2.383,60
Športno društvo Vzpon 2.564,84
Športno društvo Wild Rabbit  191,88
Vrtci Brezovica  2.627,77
SKUPAJ 76.578,00

Občina Brezovica

Poraba: 4,5–7,2 l/100 km; emisija CO2

Ford Focus
C-MAX

brez pologa

Ford
Ford

Hacetova ulica 1, 1000 Ljubljana
Avtohiša Klemenčič
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Komunala
Komunala na Občini Brezovica

Poletne mesece smo na komunalnem področju izkoristili za inten-
zivno izvajanje vseh načrtovanih investicij na področju cele občine. 
Seveda prinesejo dela na različnih gradbiščih tudi precej problemov 
in nevšečnosti za okoliške prebivalce. Rekonstrukcija Podpeške ceste 
prehaja v zadnjo fazo, saj cestišče že dobiva končno podobo in širino. 
Avtobusna postaja na Brezovici bo v kratkem predana uporabnikom. 
S tem se bo povečala varnost, saj mestni avtobus ne bo več ustavljal 
na vozišču. Na črpališču Brce poteka poskusno črpanje in kontrola 
kvalitete vode pred predajo črpališča v obratovanje. Istočasno poteka-
ta dve investiciji na gradnji vodovoda in kanalizacije v Vnanjih Goricah 

ter povezovalnega vodovoda od Notranjih Goric do Vnanjih Goric. 
Vodovod se bo gradil s podvrtavanjem, kar se je že dobro obneslo pri 
gradnji cevovoda iz Podpeči do Notranjih Goric. Do začetka šolskega 
leta bo dokončano obračališče pri OŠ Preserje. Na Rakitni potekajo 
dela na gradnji kanalizacijskega sistema. V teku je torej veliko gradbišč, 
ki zmanjšujejo prometno varnost, na katero moramo biti zopet bolj 
pozorni, saj prihaja novo šolsko leto. Skupaj se potrudimo, da bodo 
naši najmlajši varno prispeli v šolo in domov. 

Marko Čuden, 
podžupan

ob Tržaški cesti, ki spada še pod lastništvo DRSC-ja. Dela naj bi bila 
predvidoma končana do pričetka novega šolskega leta.

Na Debevčevi, Na Brezno, na Postaji, Založnikovi cesti so se zamen-
jale dotrajane svetilke in drogovi javne razsvetljave.

KS Brezovica

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Kdaj bo trgovina? Vprašanje, ki ga naslavljate na krajevno skup-

nost in tudi meni osebno praktično vsak dan. V tem članku bom 
zadnjič pisal o problemu pridobivanja ustreznih dovoljenj za zidavo 
nove trgovine. Krajevna skupnost in občina kot lokalna skupnost sta 
pri tem projektu svoje naloge opravili brezhibno in v rokih. Suhopar-
ni odgovor, ki seveda ne poda odgovora, ki si ga želite. Tudi mi si 
srčno želimo začetka gradnje in ko bodo odstranjene še zadnje ovi-
re in bo upravna enota izdala gradbeno dovoljenje, se bo gradnja 
začela. Trgovina BO in do povabila na otvoritev se te teme ne bom 
več loteval. 

Gradnja pokopališča napreduje po planih, prav tako pa tudi obnova 
prostorov za pošto. V avgustu je investitor doma starejših občanov pri-
dobil ustrezno koncesijo za opravljanje dejavnosti na področju občine 
Brezovica. Potreben je samo še postopek za pridobitev gradbenega 
dovoljenja, ki pa je vezan na isti postopek kot pri trgovini in gradnja se 
bo lahko pričela. Zadnji vikend v septembru bodo v športnem parku 
Jama potekale občinske športne igre, ki jih bo popestrila tudi mini 
olimpijada, v organizaciji Slovenskega olimpijskega komiteja. Seveda 
ste vsi občani občine Brezovica lepo vabljeni.

Marko Čuden, 
KS Notranje Gorice - PlešivicaBARJANSKI

Štipendije iz Županovega sklada 
Občina Brezovica obvešča, da je še vedno odprt razpis za 

štipendije za socialno šibke dijake in študente iz Dobrodelnega 
županovega sklada Občine Brezovica za šolsko leto 2009 / 2010. Pri 
izboru štipendistov uspeh ni glavno merilo, zato občina poziva vse, 
ki bi želeli štipendijo, naj se čim prej prijavijo na omenjeni razpis. 

Vloge za dodelitev štipendij lahko kandidati pošljejo do najkas-
neje 15. oktobra letos. Ostale informacije dobite na telefonski številki  
01 3601 774.

Županov sklad

 

Novice iz KS Brezovica 
V preteklih mesecih se je kakovost pitne vode po mnenju kraja-

nov bistveno poslabšala. Po takojšnjih ukrepih naših vzdrževalcev in 
zunanje službe so bili vzeti vzorci vode, ki pa niso pokazali večjega 
onesnaženja, tako da še nismo našli kraja onesnaženja. Menimo pa, 
da so za vso rjavo in motno vodo kriva zasebna zajetja in rezervoarji, 
ki mešajo vodo.

Nekateri so mnenja, da bi v naše cevi spustili ljubljansko vodo. 
Tudi to je bilo že storjeno, vendar nekateri krajani v višje ležečih mes-
tih niso dobili dovolj pritiska. Toliko je bilo že narejeno in še bo, 
saj vsakodnevno iščemo leglo nesnage. Nekateri krajani ste zelo 
sovražno nastrojeni proti vzdrževalcem, ki po vašem mnenju niso 
sposobni za opravljanje dela. Za vse lahko pride priložnost, da se 
izkaže pri delu v KS Brezovica, saj se bližajo volitve, na katerih lahko 
kandidira vsak.

Na UE Vič je bila podana vloga za izdajo gradbenega dovoljenja za 
rekonstrukcijo vodovoda in izgradnjo kanalizacije. Gradbeno dovoljen-
je bi bila naša rešitev vseh težav z vodo v naselju Radna. V upanju, da 
bi si pridobili še zadnjo izjavo stranke o strinjanju z gradnjo, bi bilo 
gradbeno dovoljenje lahko izdano že v septembru. 

V avgustu se bodo zaključila zemeljska in gradbena dela za 
večnamensko igrišče v naselju Postaja pri zaklonišču, za opremo pa bo 
potrebno počakati do sredine oktobra. Šele naslednje leto bo igrišče 
uporabno za svoj namen, identično pa bo igrišču V Radni na balinišču, 
ki je v uporabi že približno dve leti.

Po pridobljenem soglasju Slovenskih železnic bomo konec avgusta 
pričeli tudi z izgradnjo meteornega kanala od ceste na Postajo, ob 
železniški progi na Postaji do Kobijevega grabna.

Pred krajevno stavbo so se pričela gradbena dela za avtobusno 
postajo za progo št. 6. Avtobus je doslej ustavljal na cesti, česar ne bi 
smel, zato je bil podan predlog, da se postajališče uredi na parkirišču 
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Šole in vrtci
Veselimo se novega vrtca

V maju smo začeli graditi nov del vrtca v Podpeči. Z otroki smo 
najbolj navdušeno spremljali začetna gradbena dela. Občudovali smo 
velike gradbene stroje. Vsakodnevno smo opazovali gradnjo temeljev. 
Na dan, ko so nam pripeljali kontejnerje, so otroci vriskali od veselja 
in vzklikali: »Hura, hišo na kolesih so pripeljali!« Mogočni žerjav jih 
je postavil na pravo mesto in stavbe so mavrično obarvale barjanski 

travnik. Otroci so ob gradnji tako uživali, da so tudi sami gradili vrtec 
iz škatel, Lego kock, lesenih kock… Svoje veselje smo izražali s plesom 
in pesmijo, saj se bodo v nove oddelke vselili bratci, sestrice, prijatelji… 
Komaj čakamo, da ga vidimo! V času gradnje je vzgojni kader ves čas 
skrbel za varnost otrok. Za pomoč pri skrbi za varnost pa se zahvalju-
jemo tudi staršem. 

Vzgojiteljice iz enote Podpeč

Obvestila iz JKP Brezovica 
Ločeno zbiranje odpadkov na ekoloških otokih 

Odpadki se pojavljajo vedno in povsod, kjer proizvajamo in pora-
bljamo, delamo in bivamo. V Sloveniji postajajo odpadki pereč prob-
lem, saj njihove količine naraščajo. 

Z ločevanjem poskrbimo bolj kvalitetno in bolj zdravo bivalno 
okolje. V naši občini so ločevanju odpadkov namenjeni ekološki otoki z 
zabojniki za ločeno zbiranje odpadkov, ki gredo v nadaljnjo predelavo. 

Razveseljivo je, da večina občanov dobro ve, zakaj so ekološki 
otoki in kakšne vrste odpadkov se v posamezne zabojnike odlaga. 
Kot povsod, pa se tudi tu pojavijo izjeme z nizko stopnjo ekološke 
ozaveščenosti, discipline in nespoštovanja pravil. S tem onesnažujejo 
okolje, povečujejo stroške in negativno nagrajujejo tiste, ki skrbno 
ravnajo z odpadki in se zavedajo pomena ločevanja. 

Kmalu po uvedbi ekoloških otokov v naši občini so v zabojnike za 
steklo, papir in plastiko nekateri pričeli odlagati tudi druge vrste odpad-
kov, ki v zabojnike ne sodijo ali pa so jih odložili kar ob zabojnikih. Tako 
so na ekoloških otokih nastajali kupi odpadkov in s tem so ekološki otoki 
postali zelo neekološki. Občina je zato Javnemu komunalnemu podjetju 
naročila čiščenje ekoloških otokov. Delavci podjetja enkrat tedensko 
pregledujejo ekološke otoke in odstranjujejo vse ob zabojnikih odložene 
odpadke. Odvoz teh odpadkov mora občina plačevati posebej. Takšno 
stanje se predvsem pojavlja na ekoloških otokih ob glavnih cestah, ki so 
od sosedov očividcev dovolj oddaljeni. Enemu ekološkemu otoku smo 
posvetili posebno pozornost in smo ga dlje časa opazovali. Nekdo je 
pripeljal odslužene jogije, neka gospa je pripeljala ogrodja koles. Nekdo 
je verjetno adaptiral stanovanje in so mu ostali razni gradbeni odpadki. 
Ker je občina prehitro objavila, da bo v Javnem komunalnem podjetju 
zbirni center za ločeno zbiranje odpadkov, jih je odložil kar na dvorišče 
podjetja. Tudi ta nemarnež je občini povzročil stroške za izredno naročen 
prevoz njegovih odpadkov v Ljubljano. Zanimivo je, da nekatere ekološke 
otoke v občini Brezovica koristijo tudi občani Borovnice, čeprav je tam 
poskrbljeno za ločeno zbiranje odpadkov. Zaradi čedalje slabšega stanja 
ekoloških otokov prosimo občane, da upoštevajo naslednje:

V zabojnik za papir odlagamo: časopise, revije, zvezke, knjige, 
prospekte, kataloge, pisemske ovojnice, pisarniški papir, ovojni papir, 
papirnate nakupovalne vrečke, kartonsko embalažo, lepenko.

Kartonske škatle zložimo ali raztrgamo, revijam in prospektom ve-
dno odstranimo zaščitno folijo. 

V posodo za papir in karton ne sodijo: kartonska votla embalaža 
tekočin, kopirni, povoščeni in plastificirani papir,  celofan,  tapete,  hi-
gienski papir,  od živil pomazana ali prepojena papirnata ter kartonska 
embalaža,  umazan ali navlažen papir in karton.

V zabojnik za steklo odlagamo: steklenice živil in pijač, stekleno 
embalažo zdravil in kozmetike, kozarce vloženih živil, drugo stekleno 
embalažo. 

Stekleno embalažo vedno izpraznimo in izplaknimo z vodo. Ne 
pozabimo odstraniti zamaškov ali pokrovčkov.

V posodo za steklo ne sodijo:  okensko, avtomobilsko in drugo 
ravno steklo, ogledala, kristalno in ekransko steklo, steklo svetil, pleksi 
steklo, karbonsko steklo, laboratorijsko steklo in ognjevarno steklo, 
porcelan, keramika, žarnice, svetlobne cevi.

V zabojnik za plastenke in pločevinke odlagamo: plastenke pijač 
in živil, plastenke čistil in pralnih sredstev, pločevinke živil in pijač, votlo 
embalažo od mleka, sokov ipd., plastične lončke in vrečke

V posodo za embalažo ne sodi plastična ali kovinska embalaža ne-
varnih snovi ali njihovih ostankov, ki zahteva posebno ravnanje.

Embalažo vedno izpraznimo, večje plastenke in pločevinke stisnemo 
in zmanjšamo njihovo prostornino. Na embalaži ne prezrite odtisnjen-
ih ekoloških oznak s področja ravnanja z odpadno embalažo.

O zbiranju ostalih vrst odpadkov (kosovni odpadki, nevarni od-
padki, električna in elektronska oprema, biološki odpadki, zeleni odrez, 
posebni odpadki) in odvozu večjih količin odpadkov si lahko preberete 
na spletni strani www.snaga.si. 

Pričakujemo, da se bo stanje na ekoloških otokih izboljšalo in da 
vsa dodatna dela urejanja in čiščenja ne bodo potrebna. V nasprotnem 
primeru bo uveden strožji nadzor s pomočjo inšpekcijske službe.  

Kakovost vode iz izvira nad Rakitno 
Nekaj kilometrov nad Rakitno, v smeri proti Cerknici, je v bližini 

državne ceste Rakitna – Cerknica manjši izvir vode, iz katerega si ljudje 
dovažajo pitno vodo. Pred nekaj meseci smo v JKP Brezovica prejeli 
vprašanje o kvaliteti te vode in informacijo o govoricah, da »voda ni 
dobra«.

V skladu s Pravilnikom o pitni vodi smo opravili analizo. Odv-
zem vzorca je bil opravljen 19. 05. 2009. Laboratorijski rezultat 
mikrobiološkega preskusa vzorca vode je pokazal, da vzorec vode ni bil 
skladen z zahtevami Pravilnika o pitni vodi zaradi prisotnosti koliform-
nih bakterij. Koliformne bakterije so skupina različnih bakterij, ki so 
lahko pokazatelj onesnaženja z organskimi in anorganskimi snovmi. 

Analizo smo dne 14. 7. 2009 ponovili, pokazala pa je, da voda ne 
ustreza zahtevam za pitno vodo zaradi mikrobiološke neskladnosti. Na 
osnovi rezultatov opravljenih analiz je Zavod za zdravstveno varstvo 
Ljubljana predlagal, da je na mestu studenca potrebno označiti, da 
voda ni skladna in primerna za pitje.

Varčevanje z vodo in nove investicije 
Vse odjemalce prosimo, da v sušnem obdobju varčujejo z vodo. 

Razmere še niso kritične, ne vemo pa, kakšno vreme nas čaka. Pred-
vsem bi pozvali k varčevanju odjemalce, ki s škropilniki zalivajo zelenice. 
Na račun takih so odjemalci na Brcah in na Gulču v Vnanjih Goricah 
v času večernih in jutranjih konic pogosto brez vode, ker poddimenzi-
oniran cevovod Notranje Gorice – Vnanje Gorice ne omogoča dovolj 
velikih pretokov vode.   

19. 08. 2009 smo za odjemalce Na Brcah in Na Gulču uvedli dovoz 
vode z gasilskim vozilom PGD Vnanje Gorice. Gasilska cisterna bo v 
času konic dodatno oskrbovala cevovod z vodo na tem območju.   

Gradnja novega črpališče v Vnanjih Goricah je v teku. Predvide-
vamo, da bo zagon črpalke konec avgusta, dobava vode v omrežje pa, 
ko bodo izvedeni vsi preizkusi in še najmanj dve analizi vode ter prido-
bljeno uporabno dovoljenje. Gradnja primarnega cevovoda Notranje 
Gorice – Vnanje Gorice naj bi se v kratkem pričela.

Po pričakovanju se bo z uspešno realizacijo teh dveh investicij vo-
dooskrba v Vnanjih Goricah izboljšala.

Za JKP Brezovica, 
Janez Repar, tehnični vodja
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HURA, PROSTI ČAS! - Oživimo in osvetlimo 
igrišča 2009

5. tabor v domačem kraju je odlično uspel, zaradi vse večjega zani-
manja pa je bil izveden v dveh terminih. 

V prvem terminu, od 27. 7. do 1. 8., se je tabora udeležilo 60 otrok. 
Program je potekal v znamenju različnih športnih iger. Otroci so bili 
razdeljeni v 8 skupin, ki so med seboj tekmovale in ob koncu tedna 
smo dobili skupno zmagovalno skupino. Pomerili so se v naslednjih 
igrah in spretnostih: »med dvema ognjema«, »roverček«, nogomet in 
balinanje, odbojka na mivki, lokostrelstvo, kolesarski poligon, kick-

ball, štafetne igre ter orientacijski tek. Med tednom smo izpeljali tudi 
izlet s kolesi za starejše udeležence ter izlet v Vodno mesto Atlantis. 
Na zaključek tabora smo se odločili povabiti tudi starše, zato smo 
v soboto pripravili piknik, na katerem so se v odbojki na mivki med 

seboj pomerili otroci in starši. Skupaj so zaigrali tudi v nogometu in 
nogometu na mivki. V drugem terminu, med 3. 8. in 8. 8., pa smo 
izpeljali še en tabor, ki se ga je udeležilo 52 otrok. Rdeča nit so bila 
»Indijanska plemena«, ki nas je vodila skozi tabor in ga naredila še 
bolj zanimivega. Prvi dan so se otroci razdelili v plemena in si nadeli 
indijanska imena, nato pa se pomerili v športnih igrah: nogomet na 
mivki, balinčkanje, »roverček« in »med dvema ognjema«. V naslednjih 
dneh so morali otroci obleči in opremiti svoje Indijance in poglavarja, 
zato smo izdelovali različne pripomočke (nakit, perjanice, obleke, 
loke, indijanske šotore – tipije, ognjišča, zapestnice prijateljstva, to-
tem). Plemena so se preizkusila v vrvohoji in orientacijskem izletu, ki 
je bil tokrat izpeljan s kolesi po Barju. V četrtek smo obiskali Mes-
tno plažo Laguna, za konec pa smo povabili tudi starše, ki so se nam 
pridružili na skupnem pikniku. Na njem so se otroci in starši zopet 
pomerili v različnih igrah. 

Na kosilu smo bili oba tedna v Kašči Mrlačnik.

Izjemno je bilo tudi sodelovanje staršev, ki so pokazali veliko zado-
voljstvo nad taborom in njegovo izvedbo. Predlogi so šli v to smer, da 
bi naslednje leto organizirali dodatnih 14 dni športno – kulturnega 
tabora.

Stvari so lepo potekale, za kar se moramo najprej zahvaliti predsed-
niku ŠD Jama Milanu Prebilu in članom ŠD Jama za veliko in neneh-
no pomoč, predsedniku KS Notranje Gorice Marku Čudnu, Občini 
Brezovica in Ministrstvu za šolstvo in šport, ki sta sofinancirali tabor 
ter Leonu Ščuki za spodbujanje strokovnega kadra. Prav tako je taboru 
pomagalo ŠDOŠ Brezovica s posojo kombija, da smo bili lahko mo-
bilni.

Vodji tabora, 
Katja Horvat in Gabrijela Marinko

ŠE NEKAJ VOZIL IZ AKCIJE ČIŠČENJE ZALOG:

AVEO že od 5.550€

LACETTI že od 8.999€

CRUZO že od 10.999€

CAPTIVA že od 19.999€

AKCIJA
LACETTI KARAVAN-

TURBO DIESEL 

(1991 ccm, 89kw-121 konjskih moči)

OMEJENA KOLIČINA 

SAMO 5 VOZIL

AKCIJSKA CENA 

SAMO 9.999€
Izkoristite izredno priložnost!!!

Slika je simbolična: Povprečna poraba goriva 6l/100km, Emisija izpušnih plinov: 158g/kg.

N
ar

oč
ni

k 
og

la
sa

 je
 A

vt
oh

iš
a 

Se
liš

ka
r d

.o
.o

., V
rh

ni
ka

Betajnova 16, 1360 Vrhnika
T: 01/750 22 52, www.avtohisa-seliskar.si
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Kultura
Rožmarinci v Beljaku

Na povabilo Turističnega društva Kamnik smo se udeležili srečanja 
narodnih noš v Beljaku, ki je bilo že 39. po vrsti. Naše gostitelje smo 
uspeli pregovoriti, da se predstavimo z Krakovskimi nošami in na 

koncu smo se v centru tudi s plesno točko predstavili najvišjim pred-
stavnikom avstrijske Koroške. Kljub veliki množici noš v sprevodu 
različnih narodnosti, slovenska noša še vedno vzbuja veliko pozornosti 
in občudovanja. Več vtisov o velikosti in bogatosti tega praznika lahko 
vidite na www.kamnican.si . 

Sedaj, ko se počitnice počasi iztekajo, imamo še eno vabilo. Za 
prihajajoče nastope v svoje vrste vabimo basista, ki ga zanima ljudska 
glasba in igranje le - te (inštrument zagotovljen). Zainteresirani se lah-
ko obrnejo na predsednika društva, kontakti so na www.brezovica.si .

Andrej Kunej 

Iz KD Janez Jalen
Počitnice se končujejo in pred nami je nova sezona, z novimi izzivi 

in obveznostmi. Za KD Janez Jalen in celo krajevno skupnost Notranje 
Gorice – Plešivica je to leto zaznamovano z 60. obletnico ustanovitve 
društva in organiziranega dela na področju ljubiteljske kulture, v mislih 
imam knjižnico, zborovsko petje in seveda gledališče. Z obvezo do vseh, 
ki so kakorkoli doprinesli h kulturni ozaveščenosti in ljubezni do ljubi-
teljske kulture, bomo v oktobru pripravili svečano akademijo v svojem 
stilu. Priprave so že v teku in upamo, da bo prireditev pokazala našo 
trenutno vrednost. V sezoni 2009 / 2010 se bomo podali po slovenskih 
odrih s predstavo BI NE BI. V pripravi pa je tudi že ožji izbor tekstov 
in režiser za novo predstavo, ki naj bi premiero doživela v decembru. 
Ponovno vabim skrite talente, da se nam pridružijo pri našem početju 
v sukarskem hramu kulture.

Za KD Janez Jalen, 
Bogdan Francelj
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Šport
ŠD Vzpon najboljša slovenska ekipa, zdaj tudi s 
kolesarkami

V tretje gre rado in tako je bilo tudi s sodelovanjem kolesarske 
ekipe Bicikel.com, ŠD Vzpon, na cestni petdnevni etapni dirki 36. Friuli 
Venezia Giulia za amaterske kolesarje v Italiji. Dirke se je udeležilo 38 
kolesarskih ekip, med njimi tri slovenske: Bicikel.com, Peklenk in Izvir 
Vipava. Po petih dneh razburljivega dirkanja so se števci ustavili pri 490 

kilometrih in povprečni hitrosti 44,5 km/h. V tretje gre rado pomeni, 
da smo bili redka ekipa, ki je dirko prestala brez padcev in defektov, kar 
je tudi pripomoglo k temu, da smo na koncu kot ekipa s samo štirimi 
kolesarji osvojili odlično 6. mesto in bili s tem tudi najboljša sloven-
ska ekipa. Najbolje uvrščeni Slovenec, glede na dosežene uvrstitve v 
posamezni etapi, je bil med 130. uvrščenimi ravno tako kolesar ekipe 
Bicikel.com, Tadej Blatnik, ki je osvojil končno 9. mesto. Po dirki so si 
vsi kolesarji privoščili krajši počitek pred nadaljevanjem in zaključkom 
kolesarske sezone v oktobru.

Letos pa so naše vrste okrepile kolesarke, ki dosegajo visoke uvrstitve 
na različnih tekmovanjih. Na vzponu na Črnivec za amaterski cestni po-
kal Slovenije, sta Lucija B. Petavs in Tina Strmec osvojili 2. in 3. mesto 
med licenciranimi kolesarkami, med ne licenciranimi kolesarkami pa je 
Neža Perne osvojila 6. mesto. Tako kolesarji kot kolesarke ŠD Vzpon, ki 
se predstavljajo pod nazivom medijskega sponzorja Bicikel.com, se že 
pripravljajo na državno prvenstvo, vzpon na Roglo in zaključek sezone, 
na Bambi cestno dirko. Vse pa le ni tako resno in tekmovalno, s čimer 
skrbimo z rednim tedenskim kolesarjenjem, s kolesarkami ob torkih in 
kolesarji ob četrtkih. Vabljeni!

ŠD Vzpon 

Balinanje na Brezovici
Julij in avgust sta počitniška meseca, zato so tudi športne deja-

vnosti v tem času manjše. Balinarji smo v juliju na baliniščih v Radni 
pripravili ženski in moški turnir. 

Dame so od osmih prijavljenih ekip osvojile lepo tretje mesto. Vrst-
ni red ostalih ekip: 1. Krim, 2. Polhov Gradec, 4. Moste, 5. Šentvid, 6. 
Ig, 7. Preserje in 8. Vrhnika. 

Udeležile so se tudi turnirja v Polhovem gradcu, kjer so osvojile 
prvo mesto in domov prišle z lepim pokalom. 

Ekipa Radne moški pa je turnirju 16 ekip osvojila 4. mesto, 1. je bil 
Krim – Rudnik, 2. obrtniki oziroma člani Območne obrtne zbornice 
Vič, 3. BS 3, 5. Brezje, 6. Mengeš, 7. Zarja, 8. Ilirija, 9. Šiška, 10. Do-
brova, 11. Bičevje, 12. Jama, 13. Budničar, 14. Novo mesto, 15. Radna 
II in 16. Blagajana.

Konec junija se je končal spomladanski del tekmovanja v ligi, je-
senski del se začne 3. septembra, s tekmo v gosteh pri Blagajani v Pol-
hovem gradcu.

OOZ Ljubljana Vič v sodelovanju z BŠD Radna organizira odprto 
prvenstvo obrtnikov in podjetnikov Slovenije v balinanju (prijave na tel. 
01/200 52 50, ga. Slavka Škof). Vabimo vse obrtnike, njihove delavce 
in upokojence, da se tekmovanj udeležijo. Način igranja je 3 + 1. 

Tekmovanje bo v soboto, 26. septembra, ob 8. uri, ob zadostnem 
številu prijav. 

Na ogled tekem in tekmovanj, ste vsi, ki vas zanima balinanje, lepo 
vabljeni.

Milan Zdešar

Športni dan Občine Brezovica 
Konec septembra, in sicer v soboto, 26. septembra 2009, bo v 

Notranjih Goricah v Športnem parku Jama športni dogodek Občine 
Brezovica. Namenjen je vsem občanom naše občine, s poudarkom 
na najmlajših. 

Dopoldne se bodo otroci zabavali in pomerili v različnih športnih 
igrah v Mini olimpijadi, ki jo organizira Olimpijski komite Slovenije 
– Združenje športnih zvez. Otroci in starši se bodo seznanili z vred-
notami, vezanimi na olimpijske igre ter olimpijsko gibanje. Veliko 
pozornosti bo namenjene predvsem fair playu. 

Obiskovalcem se bodo predstavila tudi športna društva naše 
občine, ki bodo prikazala svoje dejavnosti. Udeleženci pa se bodo la-
hko preizkusili v različnih športnih aktivnostih, od odbojke, namizne-
ga tenisa, gimnastičnih prvin, atletike za najmlajše do balinanja. 

V popoldanskem delu se bo športni dan nadaljeval s športnimi 
igrami krajevnih skupnosti, udeleženci pa se bodo lahko pomerili v 
odbojki na mivki, nogometu, košarki, balinanju.

V primeru slabega vremena bo dogodek prestavljen na nasled-
njo soboto, 3. oktobra. Izkoristite športni dan občine Brezovica, ki 
je namenjen vsem občanom!

Občina Brezovica

Mesec počitnic, a ne za cestne kolesarje
Barjanski list na počitnicah, cestni kolesarji pa na višku sezone, bi 

lahko rekli za poletne mesece, ki se počasi končujejo. 

Cestaši imamo v tem 
času največ »dela«: treningi, 
tekme, borba za točke, ma-
jice in še bi lahko kaj našli, 
za kar se borijo kolesarji v 
teh poletnih mesecih. Med 
počitnicamo smo kolesarji 
odpeljali ali bolje, oddirkali, 
kar nekaj prireditev: cestna 
dirka za pokal SLO v Logat-
cu, najodmevnejša prireditev 
v Sloveniji »Maraton Franja«, 
gorska dirka za pokal SLO 
na Mašun, kronometer za 
pokal SLO v Solkanu, gorska 
dirka za pokal SLO na Kal, cestna dirka za pokal SLO in DP in gorska 
dirka za pokal SLO na Stari vrh.

Na vseh teh prireditvah smo sodelovali tudi kolesarji B.V.G. GULČ-
a. Vremenske razmere, dež ali skrajna vročina, niso bila ovira. Rezul-
tati so bili odlični, kot smo za letošnjo sezono že vajeni. Nekaj zmag, 
uvrstitve na stopničke ali tik pod njimi pa so že stalnica naše ekipe. 

Cestni državni prvak z letnico 2009
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Največji uspeh smo dosegli, ko smo dobili še enega državnega 
prvaka. Za Ivanom Popovičem v kronometru je lovoriko državnega 
prvaka v cestni vožnji osvojil Ivan Kastelic. Na krožni progi v Brdih je 
suvereno opravil z vso konkurenco v kategoriji 55 – 60 let. Svojo »tak-
tiko«, čim hitreje iz štarta in še hitreje v cilj, je izpolnil do potankosti. 
Tako je to že druga majica z letnico 2009 za naš klub. Ivan, vse čestitke. 
V isti kategoriji je uspeh dopolnil še Ivan Popovič s 4. mestom. Napaka 
tik pred ciljem mu je preprečila še boljšo uvrstitev. Toda to niso bile 
edine stopničke na DP. V kategoriji 30 – 35 let, je 3. mesto osvojil Jani 
Prešeren, tik pod stopničke, na 4. mesto v kategoriji 50 – 55 let pa se je 
uvrstil Jani Suhadolnik. Vsem iskrene čestitke za borbenost in uspeh.

Uspehov je bilo še nekaj. Gladka zmaga Ivana Kastelica na prilju-
bljenem »Maratonu Franja«, velika zmaga Janija Prešerna na gorski 
dirki na Stari vrh za pokal SLO (absolutni zmagovalec), Ivan Popovič 
je ponovno pometel s konkurenco na kronometru v Solkanu, ki je prav 
tako štel za pokal SLO, odlično 2. mesto Marjana Čudna in Janija 
Prešerna na težki gorski tekmi na Kal, prav tako za pokal SLO. Še bi 
lahko naštevali, saj dobrih uvstitev ni manjkalo.

Nenazadnje se lahko v klubu pohvalimo še drugače. Imamo do-
brega maratonca, pravilno triatlonca, Matjaža Bajca. Po enoletnem 
trdem treningu je nastopil na triatlonu v Franciji, kjer je dosegel odličen 
rezultat. Vse čestitke tudi njemu.

Nismo še končali. V društvu se lahko pohvalimo še z Blažem Gečem, 
članom naše ekipe v cestnem kolesarstvu in rednim tekmovalcem na 
vseh prireditvah za pokal SLO in DP. In zakaj je to pomembno? Tek-
muje v kategoriji nad 70 let, na licenci pa ima zapisano letnico rojstva 
1933. Čestitke Blažu, kar njemu ni težko, tudi nam ne sme biti. Mi te 
podpiramo, Blaž.

Ker je mesec dopustov, tudi za pisanje ni prave volje tako, da za 
tokrat zaključujem. Kaj se je dogajalo v avgustu, še kakšne zanimivosti 

pa v prihodnji številki, seveda, če vam je kaj do branja teh suhoparnih 
novic iz kolesarstva.  

Jani Suhadolnik

IronMan triatlon Francija 
Konec junija je v francoskem mestu Nica ob Sredozemskem morju 

potekalo tekmovanje v IronMan triatlonu. Gre za eno najzahtevnejših 
enodnevnih športnih tekmovanj, saj morajo tekmovalci v neprekinje-
nem zaporedju preplavati 3,8 km, prekolesariti 180 km in na koncu 

še preteči maraton v dolžini 42,2 km. Letos se je tega tekmovanja 
udeležil tudi naš občan, Matjaž Bajec iz Kamnika pod Krimom, sicer 
član Športnega društva B.V.G. Gulč – BTS company. Med 2700 tek-
movalci se je s časom 10 ur 52 min uvrstil na 395., v svoji kategoriji 40 
do 44 let pa med 526 triatleti na 69. mesto.

Nudimo vam: 
sklepanje novih 
naro~niških 
razmerij in 
podaljšanje 
obstoje~ih za 
Mobitel d.d.

TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Samsung B2100 Explorer

TOLEA d.o.o., Robova c. 6, Vrhnika. Slike so simbolne. Ponudba velja do razprodaje zalog. Cene so v EUR in vsebujejo DDV. Možne so napake v tisku. Slike so simbolne.

5900 €*

Odporen na vlago,
prah in udarce!

barjanc_08_09.indd   1 17.8.2009   14:11:49
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Ostalo

Začetek plavanja je bil predvsem zaradi velike gneče na začetku zelo 
zahteven, saj so se triatlonci dejansko borili le za zrak in prostor, šele kas-
neje so se toliko raztegnili, da je lahko vsak uveljavil  svoje plavalne spo-
sobnosti. Po končanem plavalnem delu sledi najprej čim hitrejša men-
java (ura teče naprej), ko je potrebno sleči neoprensko plavalno obleko, 
natakniti čelado, obuti kolesarske čevlje in kolesarski del se lahko začne. 
Najprej je bila tudi na kolesu kar velika gneča, zato tekmovalci prvih 20 
km niso mogli voziti v sicer obveznem 7 m razmaku med kolesarji, ko pa 
so se pričeli prvi vzponi, so se skupine razredčile in tudi sodniki na mo-
torjih so skrbno nadzirali potek in pomoči vožnje v zavetrju je bilo konec. 
Kdor tega ne upošteva, ga doleti 6 min kazni ali pa je lahko celo diskvali-
ficiran. Kolesarska proga je potekala po lepi predalpski pokrajini, bila 
pa je zelo zahtevna, saj je seštevek vseh vzponov znašal kar 2000 višinskih 
metrov. Za predstavo, to je približno tako, kot če bi se iz Podpeči štirikrat 
povzpel na Rakitno. Kilometri so kljub veliki razdalji hitro minevali in 
misli so bile že pri teku, ki je vsekakor najzahtevnejši del tekme, saj so tek-
movalci že relativno utrujeni. Po sestopu s kolesa sledi spet menjava, ko 
kolesarske čevlje zamenjajo tekaški copati. Prvi koraki so precej boleči in 
negotovi, a telo kmalu „preklopi“ na tek in po enem km so tekmovalci že 
v tekaškem ritmu. Seveda pa so noge zaradi ekstremnih razdalj in napo-
rov čedalje težje, telesu primanjkuje energije, ki se je med tekmovanjem 
ne da nadomestiti toliko, kolikor se jo izgubi, vročina tudi naredi svoje 
in takrat je potrebno za dosego tako željenega cilja uporabiti vso možno 
psihično energijo v obliki vztrajnosti, nepopustljivosti, potrpežljivosti, 
skratka, glava mora biti na mestu. In če je, tekmovalci na cilju doživljajo 
nepopisljivo lepe občutke, da so zmogli tako zahtevno preizkušnjo in 
upravičeno vsakogar, ki mu to uspe, imenujemo zmagovalec.

Klara Bajec

Tekmovanja NTK Preserje v juniju 
Tekmovalci in tekmovalke NTK Preserja smo se udeležili tekmovan-

ja Alpe - Adria, ki je bilo 6. 6. 2009, na Reki, in MRNTZ Ljubljana,  
14. 6. 2009, v Ljubljani.

V Reko smo peljali 4 kadetinje (Nika, Eva, Patricija, Rebeka), 2 
mlajši kadetinji (Lea, Pia) in mlajšega kadeta (Črt). Igrali so zelo dobro 
in dosegli nekaj dobrih rezultatov. Nika je bila pri kadetinjah druga, 
Eva pa tretja. Pri mlajših kadetinjah sta obe igrali zelo dobro in dosegli 
3. - 4. mesto. Patricija je dosegla četrto mesto pri mladinkah. V skup-
nem seštevku pokala Alpe - Adria je Nika dosegla skupno drugo mesto 
za igralko iz Šenčurja Kajo Petrovčič.

Zadnji turnir v letošnji sezoni smo odigrali 14. 6. 2009 v Ljubljani. 
Na turnirju je igralo 206 igralcev, kar je največ do zdaj. Iz našega kluba 
je sodelovalo 19 udeležencev, v skoraj vseh kategorijah. Pri najmlajših 
sta zelo dobro odigrala Anže in Gregor. Anže se je uvrstil med najboljšo 
osmerico, kar je njegov najboljši uspeh. Pri učencih 6. - 7. razred je zelo 
dobro odigral Črt in se prebil med prvih osem.

Pri učenkah 8. - 9. razred so vse igralke dobro igrale in se uvrstile 
v finalni del, kjer sta Nika in Patricija dosegli končno 3. - 4. mesto. Pri 
fantih v isti kategoriji so vsi trije zelo dobro igrali in se uvrstili na finalni 

del, kjer pa je Žiga pokazal svojo kvaliteto in osvojil 3. - 4. mesto. Tudi 
Karin je pri srednješolkah zelo dobro igrala in osvojila 3. - 4. mesto.

Na splošno smo zadnji letošnji turnir in v skupnem seštevku vseh 6 
turnirjev odigrali zelo dobro. Nika je pri učenkah 8. - 9. razred dosegla 
drugo mesto, Patricija četrto in Eva peto mesto. Pri fantih je Žiga dose-
gel 3. mesto v skupnem seštevku. Pri dijakinjah je bila Karin četrta, Črt 
v svoji kategoriji pa šesti.

V letošnji sezoni je bil viden napredek pri kadetinjah in kadetih, do-
bro so igrali tudi mlajši kadeti in kadetinje, zelo dobre rezultate pa so 
dosegali tudi najmlajši.

Za zaključek treningov v tej sezoni smo organizirali klubski mara-
ton. Udeležili so se ga skoraj vsi igralci. S kolesi smo se tudi odpeljali 
od Preserja proti Vrhniki, kjer smo se posladkali s sladoledom »Pri Ber-
zotu«.

Naslednjo sezono pa začenjamo avgusta, s pripravami na otoku 
Krku.

NTK Preserje

IME TRGOVCA NASLOV TRGOVCA IN MESTO, TEL: 0123 456 7890, WWW.IMETRGOVCA.COM 
ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD XX. DO YY., SOBOTA OD XX. DO YY., NEDELJA OD XX. DO YY/ZAPRTO.

NOVI RENAULT CLIO. WOO - HOO!
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WOO-HOO UŽITEK V VOŽNJI ŽE ZA 7.990 EUR*

UJEMI GA NA WWW.WOO-HOO.SI
Kaj je bolj uživaško od Clia? Seveda, novi Clio! S prenovljeno, še bolj dinamično obliko in novimi paketi opreme ima novi Renault Clio še več športnega duha 
kot doslej. Tu je še pestra ponudba živahnih motorjev in izjemna lega na cesti, zaradi katere bo vsak ovinek z novim Renault Cliom pravi užitek. Woo-hoo!

Sukarski gasilci na izzivu
Junija je v Idriji potekal gasilski spektakel z imenom Gasilski izziv. 

Udeležilo se ga je 44 ekip iz različnih krajev Slovenije in med njimi  tudi 
ekipa dveh operativnih članov  gasilskega društva Notranje Gorice – 
Plešivica. Tekmovanje je zahteven preizkus  psihofizičnih sposobnostih 
gasilca, saj je potrebno na poligonu premagati vzpenjanje po lestvi na 
10 m visok oder ter spuščanje z njega z vrvno tehniko, dvigovanje B 
cevi na oder z vrvjo, prekladanje posod s penilom, vleka dveh 80 kg 

težkih lutk po poligonu, raztegovanje polne cevi vode 20 m daleč in 
zbijanje tarče. Izkazalo se je, da je bil letošnji izziv izziv v pravem po-
menu besede, saj vsem ekipam ni uspelo dokončati vaje, nekaterim 
tekmovalcem pa so morali zaradi zahtevnosti vaj in izčrpanosti nuditi 
tudi medicinsko pomoč. Naša ekipa je dosegla  zavidljivo drugo mesto, 
zmago pa prepustila domačinom – organizatorju. Kako bi se počutili, 
če bi  jim odnesli prvo mesto že z našo prvo udeležbo? Tekmovalna 
dvojica je pogrešala predvsem konkurenco iz GZ Brezovica, v izziv 
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članicam iz zveze pa velja omeniti, da je tekmovala tudi ženska ekipa 
in poligon uspešno prestala. Utrinke z izziva si lahko ogledate na naši 
spletni strani, www.pgd-ngp.tk .

Člani naše operativne enote  skrbimo za prepoznavnost društva 
s sodelovanjem tudi na  drugih dogodkih. Udeležujemo se  tekaških 
in kolesarskih maratonov in osvajamo vrhove naših Alp v vseh letnih 
časih.

Ker nas naloge pri opravljanju 
prostovoljne gasilske službe silijo v 
nenehen napredek, se v društvu in-
tenzivno posodabljamo z opremo in 
izobraževanjem. V zadnjem letu smo 
člani sami obnovili gasilsko cisterno 
s sodobnejšo opremo in priredili 
nadgradnjo zahtevam sodobnih stan-
dardov. Na nadgradnji so bili opravljeni 
večji posegi: izdelava armature črpalke, 
oprema notranjosti z razsvetljavo, 
izdelava pritrdišč za opremo, montaža 
svetlobnega stolpa in še marsikaj. V zadnjem polletju smo se razveselili 
tudi nove tridelne gasilske lestve, ki smo jo težko pričakovali, saj delo s 
staro že dolgo ni bilo več varno. 

Da znamo operativni člani opremo tudi uporabljati, se usposa-
bljamo na raznih tečajih. Letošnje leto smo obiskovali tečaj za gasilca 
bolničarja in pridobili usposobljeno ekipo prve pomoči, ki je oprem-
ljena z najsodobnejšo opremo za oživljanje ponesrečencev in oskrbo 
njihovih poškodb. Udeležujemo se tudi tečajev, na katerih obnavljamo 
znanje na vseh področjih gasilske službe.

Operativna enota v društvu se zaveda, da bo le z znanjem in 
najsodobnejšo opremo zagotovila varnost sebi in vam, vaščanom, ko 
boste potrebovali našo pomoč. V imenu društva se vam zahvaljujem za 
podporo in zaupanje, ki nam ju izkazujete in s tem potrjujete, da dobro 
skrbimo za požarno varnost v našem okolišu.

                                                                                    Matjaž Rakovec, 
PGD Notranje Gorice - Plešivica

Poslanska pisarna Alenke Jeraj
V jesenskem času bo ponovno odprta poslanska pisarna v Podpeči  

v prostorih KS Podpeč - Preserje. Vabljeni 28. septembra 2009, med 
17.30 in 19.00. 

Lahko me pokličete na tel.: 01/478-95-35 ali se mi oglasite po el. 
pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si . Informacije o mojem delu lahko najdete 
na: www.alenkajeraj.sds.si.

Alenka Jeraj, 
poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije 

Zahvala MK Berda
Za nami je še ena prireditev ob zaključku šolskega leta, ki je po-

tekala 24. 6. 2009, v Športnem parku Jama v Notranjih Goricah. Tudi 
letos se je naše prireditve udeležilo veliko ljudi, ne glede na deževno in 
hladno vreme. Zahvaljujemo se vam za udeležbo, še prav posebna hv-
ala pa gre tudi tokrat našim sponzorjem in donatorjem. Letos so nam 
prireditev omogočili: Občina Brezovica, Prozvok, Radio Orion, Par-
ketarstvo Princ, KS Notranje Gorice, Špan, Ključavničarstvo Marinčič, 
AvtoKlemenčič, Miha Kern s.p., Kralj trade, Dramacom, Alojz Bambič 
s.p., Tinka Hribar s.p.,Handmade, BTL marketing, Fanor, Rono 
senčila, Kalšek, Pod orehom, Solex, Pring, Kamnoseštvo Svete, Pleško 
cars, 3-D Stražišar, El-Plan in A banka. Upamo, da ste bili zadovoljni z 
našim glasbenim programom in delavnicami za otroke in upamo, da 
se prihodnje leto zopet vidimo!

Mladinski klub Berda

Koristno izrabimo prosti čas 
Na avgustovski, 33. seji Upravnega odbora ŠKTD Lokvanj, smo se 

pogovarjali tudi o odnosu vsakega človeka, društva in lokalne skup-
nosti do celostnega izgleda od hiše, zaselka, kraja, do Ljubljanskega 
barja in cele Slovenije. K temu sta nas spodbudili tudi tradicionalni 
procesiji na Veliki Šmaren in obisk ocenjevalne komisije Turistične zveze 
Slovenije. Vprašali smo se, kako in koliko bi se bilo potrebno osveščati, 
saj se v končni fazi vedno vsak odloča sam.

Zagotovo se za take in podobne priložnosti v uniformo ali nošo 
lahko obleče vsak, ki ga povabi organizator, ne glede na to, ali ga na 
isto slovesnost istočasno vabi še kdo drug. Zelo podobno je tudi z ure-
janjem celostnega izgleda naselja in krajine. V zadnjih desetletjih se je 

Varstvo predšolskih
otrok na Rakitni

Ponujam varstvo, prostor za igro in skupno druženje 
predšolskim in šolskim otrokom. Ne ponujam le varstva,  
saj bomo z otroci v medsebojnem druženju čas uporabili  
za interaktivno druženje z Naravo na pravljični Rakitni,  

kot tudi bili del soustvarjalnih delavnic za razvijajoč  
se otroški duh. Prostor lahko ponuja topel dom  

največ petim (5) otrokom dnevno.

Starši, če ste med tistimi, ki s težavo pridejo po svoje najdražje v 
vrtec pravočasno, ste več kot dobrodošli. 

Kontakt:  Katerina Vovk (031 412 373), Rakitna 
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res marsikaj spremenilo, vendar pa v primerjavi z nekaterimi drugimi 
predeli Slovenije še vedno ne napredujemo dovolj, prav zaradi preveč 
neurejenih točk po vseh naseljih. Z malo dobre volje sosedov pa bi bila 
tudi večina teh hitro odpravljenih.

Če bi torej res hoteli biti urejena skupnost, bi morali podobno 
pozornost, kot jo posvečamo sebi in svojemu, posvetiti tudi skupnim 
površinam. V vseh urejenih predelih pa vam ljudje zagotavljajo, da jim 
to uspeva z ohranjanjem in nadgradnjo dobrih izkušenj prejšnjih gen-
eracij ter z usklajevanjem različnih interesov po zdravi pameti.

O brvi čez Drobtinko se bo izrekla lokalna skupnost 
To poletje se je pod težo časa in dveh kolesarjev podrla še brv čez 

Drobtinko na Gmajni. O tem so bili obveščeni odgovorni v obeh KS in 
na občini. Vsi so obljubili hitro in tako ukrepanje, da se trajno ohra-
ni tudi ta kulturna dediščina. Varna pot naših prednikov je namreč 
najpomembnejši dejavnik notranjega miru v zdravem okolju. Zadeva v 
zvezi z nezakonito odpeljano brvjo čez Drobtinko pri Ljubljanici pa, kot 
je razvidno iz pisma varuhinje človekovih pravic, ki zadevo spremlja, še 
vedno čaka na ponovno obravnavo na okrajni inšpekciji. 

4. srečanje barjanskih občin
Da se je drugega srečanja občin leta 2007 v Bevkah udeležila tudi 

Občina Log –Dragomer, sem se resnično zavzel in najprej prepričal 
Rožnika, da je sodelovanje pomembnejše od rezultata. Pred letošnjim 
srečanjem pa si podobno prizadevamo tudi za to, da bi bile naše gra-
bljice in kosci iz čim več naših krajev. Grabljice, kosci in furmani smo 
se sestali 19. 8. in se dogovorili tudi, da se ekipi dokončno oblikujeta 
5. 9. ob 13. uri v Podpeči. Povabljene tudi narodne in druge – starinske 
noše. 

Občina bo predstavljena tudi na dveh stojnicah. Več podrobnosti v 
zvezi s tekmovanjem je na 040 29 88 11. 

Tako kot prejšnja leta, bo tudi letos organiziran avtobusni prevoz. 
Zainteresirani se čim prej prijavite Mateji Vidmar, na 031 517 707.

Srečanje štirih občin na štirimeji 
V začetku jeseni, 27. 9., se obeta 10. pohod in srečanje štirih občin 

na štirimeji v Vrbici ob 10. uri.  Letos je gostiteljica kulturnega pro-
grama po srečanju Občina Brezovica.

Povabilo na prireditve in portale 
Po naših krajih in v soseščinah je veliko priložnosti za koristno izra-

bljen prosti čas. Nekaj tovrstnih povabil je tudi na spletu: http://www.
zurnal24.si/weblog/Krim/ . Tu pa so tudi  povezave na druge aktualne 
z našimi kraji in ljudmi povezane portale.

Drago Stanovnik, 
v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Mladi smo poletje preživeli tudi na Ljubljanici 
To poletje smo izdelali vlečnico za bordanje na vodi in jo večkrat 

uspešno preizkusili na Ljubljanici. Ker je vlečnica prenosna, podobno 
kot manjša gasilska črpalka, je primerna tudi za obe jezeri in druge 
podobne vodne površine. Vlečna vrv pa je dolga kar 200 m. Po vseh 
dosedanjih preizkušanjih smo prepričani, da vlečnica ne more biti za 
nikogar sporna, saj po uporabi na obrežju ali v vodi ne pustimo no-
benih posledic. 

Več o naših aktivnostih najdemo na portalu: http://www.pejmode-
jmo.com . Tu je tudi veliko koristnih in zanimivih informacij, interak-
tivno podprtih z video materialom in slikami.

Vabilo na videotečaj
V polnem teku je tudi priprava videotečaja, ki bo potekal to jesen 

in ga nam bo pomagala izpeljati tudi Občina Brezovica. Zainteresirani 
zato čim prej pišite na: lukaslav@gmail.com .

Luka Stanovnik

Ustvarjalno delo in sprostitev študentov v 
Rakitni

Rakitna je nedavno gostila tabor, namenjen študentom, Zoisovim 
štipendistom, ki ga je organiziralo podjetje Kadis. Študentje so od 
16. do 25. avgusta v MKZ Rakitna z različnimi mentorji kombinirali 
produktivno, a sproščeno delo ter zabavne aktivnosti. Tabor je po-
tekal pod okvirom Zavoda RS za zaposlovanje. V veliko pomoč so 
bili tudi donatorji, zlasti zlati sponzor Raiffeisen Leasing, pa tudi Lju-
bljanske mlekarne, NLB, ter z materialnimi prispevki OMV, Valkarton, 
Sport2000 in drugi. 

Kaj se je dogajalo na taboru?
Tema tabora je bila karierna orientacija, glavni namen je bil 

pomagati mladim pri veščinah, povezanih z načrtovanjem karierne 
poti. Kot vemo, se danes mnogo mladih sooča s problemi pri iskanju 
prve zaposlitve. Mnogo študentov se po končanem študiju znajde v 
težavah, kako v praksi uporabiti pridobljeno znanje oz. kako že tekom 
študija razviti ustrezne sposobnosti in veščine. Cilj celotnega tabora je 
bil zato povečati njihovo konkurenčnost na trgu dela. Spoznavali so 
sebe, svoje interese in kompetence, različna delovna področja in delo-
dajalce. Nekatere smo tudi obiskali ter spoznali njihovo delovanje ter 
želje glede kadra, ki ga zaposlujejo. Poleg tega so sodelujoči izboljševali 
sposobnosti odločanja, delali na svojih življenjepisih ter nastopu na 
zaposlitvenem razgovoru.  

Ob tem pa so potekale tudi ostale delavnice. V marketinški pro-
jektni skupini so pokazali svojo iznajdljivost pri oblikovanju oglasov 
in analizah potencialne spremembe izdelka, pri vizualnih komuni-
kacijah so se učili oblikovanja manj običajnih reklamnih materialov. 
Pobližje so spoznali čustveno inteligenco ter mediacijo. Fotografirali 
so, o aktivnostih pisali tudi različne novinarske prispevke, oblikovali 
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bilten, glino, ustvarjali glasbo in še kaj. Namen tabora pa ni bila samo 
krepitev znanja in ustvarjanja, pač pa tudi medsebojno spoznavanje in 
druženje. Po napornih delavnicah so se zabavali ob filmskih večerih in 
športnih aktivnostih (od plezanja, odbojke na mivki, tenisa do taktičnih 
športnih iger), nenazadnje pa tudi spoznavanju lepot bližnje okolice. 

In vtisi?
Mnenje študentov o taboru je zelo dobro. Všeč jim je bila umestitev 

tabora v naravo,  večeri s športnimi aktivnostmi, delo na konkretnih 
problemih izbranih podjetij, pester izbor delavnic, največje navdušenje 
pa sta požela obisk jezera v Rakitni in taktična igra airsoft. Veliko 
študentov je v taboru videlo tudi odlično priložnost za druženje, kar je 
okoli 20 študentov iz cele Slovenije zagotovo tudi našlo. Zadovoljni smo 
na koncu prav vsi in to ne le zaradi prijetnega druženja. Mentorji so zado-

voljni z interesom in talenti sodelujočih, študentje s pridobljenimi novimi 
spoznanji in delodajalci z odličnimi idejami in predlogi, ki so jih nadarjeni 
študenti dali. Po končanem taboru lahko rečemo, da bodo nova znanja 
študentom vsekakor v pomoč pri iskanju zaposlitve, ostala pa bodo tudi 
nova prijateljstva in lep spomin na prijazno, gostoljubno Rakitno. 

Valerija Čuček 

Iz KGZS
1. MKGP poziva nosilce kmetijskih gospodarstev k vpisu namestnika 
nosilca  na kmetiji v register kmetijskih gospodarstev.

Člani kmetije (nosilec kmetije) oziroma solastniki kmetije, določijo 
nosilca in njegovega namestnika. Če na kmetiji razen nosilca ni drugih 
članov kmetije, starejših od 18 let, namestnika nosilca ni treba določiti. 
Namestnik prevzame pravice in obveznosti nosilca kmetijskega gosp-
odarstva, ko nosilca ni več ali ko nosilec postane začasno ali trajno 
opravilno nesposoben.

Če je na kmetiji samo en član kmetije, ki je popolnoma poslovno 
sposoben, kmetija nima namestnika nosilca. Če kmetija nima več nos-
ilca, postane nosilec njegov namestnik. To seveda glede dedovanja 
kmetije še ne pomeni, da jo nosilec deduje, saj mora kljub nazivu imeti 
celo pri vnosu  zbirne vloge  pooblastilo nosilca.

Podatke posredujete na obrazcu Podatki o namestniku nosilca in 
gospodinjstvih na kmetiji, ki je skupaj z navodili za izpolnjevanje ob-
javljen na spletni strani http://rkg.gov.si/GERK/ in je dostopen tudi 
na upravnih enotah ter na enotah kmetijsko svetovalne službe ter v 
trgovini PRIGO v Podpeči. Izpolnjeni obrazec s podpisom nosilca in 
njegovega namestnika pošljite po pošti na pristojno upravno enoto, v 
našem primeru na Upravna enota,Trg MDB 7 1000 Ljubljana. 

Vse kmetije morajo to sporočiti do konca septembra 2009. Vsem, 
ki tega ne bodo storili bodo blokirali MID- e in jim tako onemogočili 
vnos subvencij.

2. Izobraževanje za uporabnike FFS 
Osnovni tečaj za uporabnike  fitofarmacevtskih sredstev bo po-

tekal od 15. do 17. septembra, v Dobrunjah, vsak dan od 9. do 14. ure. 
Obnovitveni tečaj FFS bo v petek, 6. 11. 2009, v Podpeči.

3. Do 22. septembra je odprt razpis za izbor inovativne kmetice, 
mlade kmetice in inovativnega mladega kmeta. Dodatne informacije 
na KSS.
4. Vnos proizvodno vezanih plačil, posebna (klavni biki) in ekstenzivna 
premija (krave dojilje) se za zadnje obdobje začne in poteka cel okto-
ber.

                                             KGZS, 
 Kmetijska svetovalna služba enota VIČ

ŽE 18 LET

POT K SEJMIŠČU 26A, 1231 LJUBLJANA - ČRNUČE
tel.: 01 561 29 47, faks: 01 561 29 48, gsm: 041 652 556

e-pošta: renata@faktura.si    www.faktura.si

Ažurnost, fleksibilnost in strokovnost!

Renata Uhan s.p.
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 Zahvala

Ob žalostni izgubi naše mame, stare mame in prababice

MARIJE KRŽIČ
po domače MARTNAČEVA iz Rakitne

se zahvaljujemo vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji 
poti. Zahvaljujemo se za darovano cvetje in sveče. Zahvala gre tudi g. župniku 
Petru Šetini za lepo pogrebno slovesnost in domačim pevcem za lepo petje.

Vsi njeni žalujoči

Hvala ti, mama za rojstvo, življenje.
Hvala za čast, ljubezen, skrbi.
Hvala za bisere stkane v trpljenje.
Mama, naj večno ti lučka gori. 

 

Zahvala

ob boleči izgubi našega dragega

JOŽETA PODLOGARJA
iz Podpeči

20. 3. 1931 – 27. 5. 2009

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
toliko lepih besed v tolažbo, za darovane sveče in cvetje, zdravstvenemu osebju 
za pomoč v bolezni in lajšanju bolečin ter gospodu župniku za lepo opravljen 
obred. Zahvala tudi vsem lovcem in gasilcem za tople poslovilne besede in vsem, 
ki ste ga poznali in ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 

Žalujoči vsi njegovi

 

  
 Zahvala

Ob boleči izgubi mame, babice in prababice

ANE KRŽIČ
26. 2. 1918 – 19. 6. 2009

Ob tej boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom za vsestransko 
pomoč in tolažbo, sosedom, številnim prijateljem in znancem za izrečeno ustno 
ali pisno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in za denarno pomoč. Hvala g. župniku 
za cerkveni obred in besede slovesa, pevcem pevskih zborov iz Rakovnika in 
Rakitne za zapete žalostinke in pogrebni službi Vrhovec za organizacijo pogre-
ba. Hvala tudi vsem negovalkam doma upokojencev Bokalci. Še enkrat vsem in 
vsakomur posebej velika hvala.

Vsi njeni

Bog je namreč svet tako vzljubil, 
da je dal svojega edinorojenega 
Sina, da bi se nihče, kdor vanj 
veruje, ne pogubil, ampak bi 
imel večno življenje. Jn 3,16

 

  
 Zahvala

Ob smrti

JANEZA TEKAVCA
26. 2. 1918 – 19. 6. 2009

od katerega smo se poslovili v torek, 4. 8. 2009, na pokopališču na Brezovici. 
Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in sosedom, ki so nam 
ob najtežjih trenutkih stali ob strani. Še posebej se zahvaljujemo osebju UKC, 
Oddelku abdominalne kirurgije in g. Frenku Lenderu.

Žalujoči domači

Srečali se bomo nekoč, nekje...
V svetu kjer sreča je...
V svetu, kjer ni bolečine... 
V svetu, ki večno traja...

 

  
 Zahvala

Tiho nas je zapustila naša ljuba mama

MARIJA ČERNE
13. 1. 1924 – 19. 7. 2009

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo osebju nevrološke klinike Ljubljana, 
osebju doma starejših občanov Loški potok, zdravnici dr. Katarini Planinec in 
patronažni sestri, ga. Anici. Iskrena hvala pogrebni službi Pieta in vsem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti. 
Hvala.                                                                                                        Njeni žalujoči

Ni večje bolečine 
Kot v dneh žalosti
Nositi v srcu
Srečnih dni spomine
(Dante)

 

Zahvala

Po dolgotrajni bolezni nas je v 86. letu zapustila

MARTA BOGATAJ
rojena Borštnar iz Brezovice

Vsem, ki ste jo pospremili na zadnjo pot, iskreno hvala. Posebna zahvala gospe 
Vandi Pavlin, ker je zanjo lepo skrbela zadnjih nekaj let, ter poskrbela za dosto-
jno pogrebno slovesnost, kakršno je želela pokojnica.

V imenu sorodstva, Alojzija Ramuta 

 

  
 Zahvala

Ob boleči izgubi

VINKA KAVČNIKA
iz Podpeči

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem in znancem. Vsem gasilcem, ki 
so ga pospremili k počitku, župniku Marku Koširju za lep obred. Hvala vsem za 
darovano cvetje in sveče. Vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na 
zadnji poti, še enkrat hvala.

 Vsi njegovi

Ugasnila je luč življenja,
Se prižgala luč spomina,
Ko ostaja v srcu tiha,
Skrita bolečina.

 

Zahvala

Po dolgi in težki bolezni nas je zapustil 
dobri skrbni mož in oči

HEINRICH RUDOLF SIEGER
03. 02. 1937 – 30. 05. 2009

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, znancem, prijateljem in sosedom za 
pomoč in izrečene besede sožalja, darovano cvetje, maše ter spremstvo na nje-
govi zadnji poti. 
Posebna zahvala zdravstvenemu osebju za pomoč in nego, pogrebni službi Pie-
ta, pevcem in trobentaču za lepo opravljen obred. 

Žalujoča žena Milka in sin Rudi
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KOLEDAR

 29.8. ob 15.00 Podpeč Dan gasilskih aktivnosti

 29.8. ob 8.00 Podpeč Z ladjico v Ljubljano

 2.9. do 4.9. 16.30 - 19.30 Ini-mini Vpisi v jezikovne in razvedrilne programe

 5.9. ob 20.00 Vnanje Gorice Gasilska veselica PGD Vnanje Gorice

 7.9. ob 18.00 Knjižnica Brezovica Pravljične urice

 12.9. ob 11.00 Sv. Mihael, Črna vas 4. tekmovanje koscev in grabljic

 26.9. ob 8.00 Radna Odprto prvenstvo obrtnikov in podjetnikov v balinanju

 26.9.  ŠD Jama Športni dan Občine Brezovica

 27.9. ob 10.00 v Vrbici na štirimeji Srečanje štirih občin

 28.9. ob 19.00 Ini-mini Začetek joge

 28.9. ob 17.30 KS Podpeč Poslanska pisarna Alenke Jeraj

N A S L E D N J A  Š T E V I L K A  P R E D V I D O M A  I Z I D E  2 5 .  0 9 .  2 0 0 9 .  P R I S P E V K E 
S P R E J E M A M O  D O  1 6 .  0 9 .  2 0 0 9 ,  O G L A S E  P A  D O  Z A P O L N I T V E  P R O S T O R A .

6
6B

3.30 4.00 4.30 4.57 5.12 5.27 5.42 5.55 6.05 6.15
S 6.18 6.23 6.30 6.35 S 6.35 6.40 6.45 6.50 6.54 6.58

7.02 7.06 7.10 7.14 7.18 7.23 7.28 7.33 7.38 7.43
7.48 7.54 8.00 8.06 8.12 8.18 8.24 8.30 8.36 8.42
8.48 8.54 9.00 9.07 9.14 9.21 9.28 9.35 9.42 9.49
9.56 10.03 10.10 10.17 10.24 10.31 10.38 10.45 10.52 10.59

11.06 11.13 11.20 11.27 11.34 11.41 11.48 11.55 12.02 12.08
12.14 12.20 12.26 12.32 12.38 12.44 12.50 12.56 13.02 13.08
13.14 13.20 13.26 13.32 13.39 13.46 13.53 14.00 14.07 14.14
14.21 14.28 14.35 14.42 14.49 14.56 15.03 15.10 15.17 15.24
15.31 15.38 15.45 15.52 15.59 16.06 16.13 16.20 16.27 16.34
16.41 16.48 16.56 17.04 17.12 17.20 17.28 17.36 17.44 17.52
18.00 18.08 18.16 18.24 18.32 18.40 18.48 18.56 19.04 19.12
19.22 19.32 19.42 19.52 20.02 20.11 20.20 20.30 20.40 20.55
21.10 21.25 21.40 21.55 22.10 *22.20 22.40 23.10 23.40 *0.20

4.50 5.20 6.00 6.25 6.40 7.00 7.20 7.40 8.20 9.00
9.40 10.30 11.10 11.50 12.30 13.10 13.50 14.30 15.10 15.50

16.30 17.10 18.00 18.40 19.20 20.00 20.40 21.20 22.05 22.50

5.00 5.40 6.20 6.40 7.00 7.20 7.40 8.00 8.40 9.20
10.00 10.50 11.30 12.10 12.50 13.30 14.10 14.50 15.30 16.10
16.50 17.30 18.20 19.00 19.40 20.20 21.00 21.35 22.20 23.05

3.30 4.00 4.30 4.57 5.12 5.27 5.42 5.55 6.05 6.15
6.20 6.25 6.30 6.35 6.40 6.45 6.50 6.54 6.59 7.03
7.08 7.12 7.17 7.21 7.26 7.30 7.35 7.39 7.44 7.49
7.54 7.59 8.04 8.10 8.16 8.22 8.28 8.34 8.40 8.46
8.52 8.58 9.05 9.12 9.19 9.26 9.33 9.40 9.47 9.54

10.01 10.08 10.15 10.22 10.29 10.36 10.43 10.50 10.57 11.04
11.11 11.18 11.25 11.32 11.39 11.46 11.52 11.58 12.04 12.10
12.16 12.22 12.28 12.34 12.40 12.46 12.52 12.58 13.04 13.10
13.16 13.22 13.29 13.36 13.43 13.50 13.57 14.04 14.11 14.18
14.25 14.32 14.39 14.44 14.49 14.54 15.00 15.07 15.14 15.21
15.28 15.35 15.42 15.49 15.56 16.03 16.10 16.17 16.24 16.31
16.38 16.45 16.52 17.00 17.08 17.16 17.24 17.32 17.40 17.48
17.56 18.04 18.12 18.20 18.28 18.36 18.44 18.52 19.00 19.10
19.20 19.30 19.40 19.50 20.00 20.10 20.20 20.30 20.42 20.57
20.57 21.12 21.27 21.42 21.57 22.12 *22.20 22.42 23.15 23.45
*0.20

Odhodi avtobusov z DOLGEGA MOSTU: 

Odhodi avtobusov iz VNANJIH GORIC: 

Odhodi avtobusov iz RNU :

Javno podjetje Ljubljanski potniški promet d.o.o.
Celovška cesta 160, 1000 Ljubljana
http://www.lpp.si

Delavniški
rnu e - Vnanje Gorice

Vozni red linij št.: rnu e - Dolgi most

Odhodi avtobusov iz DOLGEGA MOSTU, v smeri VNANJIH GORIC: 

3.30 4.00 4.30 VG5.00 5.20 5.40 6.00 VG6:15 6:30 6:45
VG7:00 7.12 7:24 7:36 7:48 8:00 VG8:12 8:24 8:36 8:48

9:00 9:12 9.24 9:36 9:48 10:00 10:12 10:24 10:36 10:48
10:48 11:00 VG11:12 11:24 11:36 11:48 12:00 VG12:12 12:24 12:36
12:48 13.00 VG13:12 13:24 13:36 13:48 14:00 14:13 14:26 14:39
14:52 VG15:05 15:20 15:35 15:50 16:05 16:20 16:35 16:50 VG17:05
17:20 17:35 17:50 18:05 18:20 18:35 18:50 VG19:05 19:20 19:35
19:50 20:05 20.22 20:42 21.03 21:22 21:42 VG22:12 22:42 23:12
23:42 *0:20

3.30 4.00 4.30 5.00 5.20 5.40 5:55 VG6.07 6:25 6:40
6:55 VG7.07 7:22 7:34 7:46 7:58 VG8.07 8:22 8:32 8:45
8:58 VG9:07 9.20 9.32 9:44 9.56 10.08 10:20 10:32 10:44

10:56 11:08 11:20 11:32 11:44 11:56 VG12:07 12:22 12:34 12.46
12:58 VG13:07 13:22 13:34 13:46 13:58 VG14:06 14:20 14:32 14:44
14:57 15:10 15:24 15:40 15:55 VG16:07 16:25 16:40 16:55 17:10
17:25 17:40 17:55 VG18:07 18:25 18:40 18:55 19:10 19:25 19:40
19:55 VG20:07 20:25 20:42 21.02 21:22 21:42 22:12 22:42 VG23:10
23:45 *24.18

4.30 VG5.00 5.30 VG6.05 6.25 6.45 VG7.05 7.25 7.45 VG8.05
8.25 8.45 9.05 9.25 9.45 10.05 10.25 10.45 VG11.05 11.25

11.45 VG12.05 12.25 12.45 VG13.05 13.25 13.45 14.05 14.25 14.45
VG15.05 15.25 15.45 16.05 16.25 16.45 VG17.05 17.25 17.45 18.05

18.25 18.45 19.00 VG19.20 19.40 20.00 20.20 20.40 21.00 21.20
21.40 VG22.10 22.40 23.10 *23.20 23.45 *0.20

4.30 5.00 5.30 5.50 VG6:07 6:30 6:50 VG7:07 7:25 7:45
VG8:07 8.25 8.45 VG9:07 9:25 9.45 10.05 10:25 10:45 11:05

11.25 11.45 VG12:07 12.25 12.45 VG13:07 13.25 13.45 VG14:07 14.25
14.45 15.05 15.25 15.45 VG16:07 16.25 16.45 17.05 17.25 17.45

*18.00 VG18:07 18.25 18.45 19.05 19.25 19.45 VG20:07 20.25 20.45
21.05 21.25 21.45 22.15 22.45 VG23:12 *23.15 23.45 *0:20

OPOMBI:
S  - 

* -

Nedeljski - velja tudi ob praznikih
Odhodi avtobusov iz RNU :

VOZNI RED VELJA OD: 1.09.2009 
pomeni odhod s kon ne postaje v garažo na Celovški cesti.

pomeni približen as prihoda na postajališ e SMELT, v smeri proti Dolgemu mostu,
ob izvozu iz garaže po Litostrojski in severni obvoznici;

Odhodi avtobusov z DOLGEGA MOSTU: 

Odhodi avtobusov z DOLGEGA MOSTU: 

Odhodi avtobusov iz RNU :
SobotniJesenski vozni red avtobusa 6b

V junijski številki Barjanskega lista smo v članku »Izšla je knji-
ga o športu v občini Brezovica« objavili, da je bil Edvard Velkavrh 
predsednik ŠD Brezovica in predsednik KS Brezovica. G. Velkavrh 
nas je opozoril, da navedene trditve ne držijo, zato se g. Velkavrhu 
in vsem prizadetim iskreno opravičujemo. 

Uredništvo Barjanskega lista

Javno podjetje Ljubljanski potniški promet d.o.o.
Celovška cesta 160, 1000 Ljubljana
http://www.lpp.si


